

10/12/2024

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးသော နှစ်အတွက်

ပြင်ပစာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာ

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ နှင့် ယင်းနှစ်ကုန်ဆုံးသော နေ့အထိ

အကောင်းအရာ	စာမျက်နှာ
▪ စီမံအုပ်ချုပ်သူ၏ တာဝန်တင်ပြချက်	၂
▪ ပြင်ပစာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာ	၃-၅
▪ ဘဏ္ဍာရေး အခြေအနေပြရှင်းတမ်း	၆
▪ ဝင်ငွေ အလုံးစုံပါဝင်သော (အရှုံး)/အမြတ် ရှင်းတမ်း	၇
▪ အစုရှင်များ၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်များ ပြောင်းလဲမှု မှတ်တမ်း	၈
▪ ငွေသားစီးဆင်းမှု ရှင်းတမ်း	၉
▪ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအပေါ် မှတ်စုများ	၁၀-၁၇

ဒါရိုက်တာများ၏ အစီရင်ခံတင်ပြချက်

၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက်တွင် ကုန်ဆုံးသော ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် အစီရင်ခံစာ



- အစီရင်ခံစာတွင် ပူးတွဲဖော်ပြထားသော ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအား မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ ၂၀၁၇ နှင့် မြန်မာနိုင်ငံစာရင်းကိုင်စံများ (MFRS) စံနှုန်းများနှင့် အညီရေးဆွဲရမည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ တာဝန်ဖြစ်ပါသည်။
- အစီရင်ခံစာတွင် ပူးတွဲဖော်ပြထားသော ၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့အထိ မတည်ရင်းနှီးငွေ ပြောင်းလဲမှုရှင်းတမ်း၊ ငွေစီးဆင်းမှုရှင်းတမ်းများသည် ကုမ္ပဏီ၏ ၎င်းဘဏ္ဍာနှစ် ကုန်ဆုံးချိန်အထိ လုပ်ငန်းအခြေအနေများ နှင့်အညီ သင့်တင့်လျောက်ပတ်စွာ ရေးဆွဲထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။
- ကုမ္ပဏီ၏ စာရင်းရေးဆွဲခြင်းနှင့် ကုမ္ပဏီများဥပဒေအရ ထိန်းသိမ်းထားရှိရန် လိုအပ်သော မှတ်တမ်းများအား မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ ၂၀၁၇ အပိုဒ် ၂၅၈ နှင့်အညီ ထိန်းသိမ်းရေးဆွဲထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ အပိုဒ် ၁၄၆၊ အပိုဒ် ၂၆၁ နှင့် အပိုဒ် ၂၆၄ တို့နှင့် လျော်ညီစွာ ထိန်းသိမ်းထားရှိပါသည်။
- ဒါရိုက်တာများ အနေဖြင့် အစီရင်ခံစာ ထုတ်ပြန်သည့် နေ့တွင် ဤဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်း များအား အတည်ပြုထုတ်ပြန်ခွင့် ပြုပြီးဖြစ်ပါသည်။

Nang Lai Yi Soe
Executive Director
TMH Telecom Public Co., Ltd.

Thiha Lwin
Managing Director
TMH Telecom Public Co., Ltd.



SEIN WIN & ASSOCIATES COMPANY LIMITED

Q Building (6), Room (323), Kyaikkasan Housing, Marlarnwe Street, Tamwe Gyi (B) Ward, Tamwe Township, Yangon, Myanmar.
☎ 01-8400164, 01-8603760, 09-780981220, 09-770867554 ✉ topswconltd@gmail.com

ပြင်ပစာရင်းစစ်အစီရင်ခံစာ

တီအမ်အိတ်ချီ ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
အစုရှယ်ယာရှင်များနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များသို့
ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအား စာရင်းစစ်ဆေးမှု အစီရင်ခံချက်

ထင်မြင်ယူဆချက်

ကျွန်ုပ်တို့စာရင်းစစ်အဖွဲ့သည် တီအမ်အိတ်ချီ ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့ရှိ ဘဏ္ဍာရေး အခြေအနေပြ ရှင်းတမ်း၊ ယင်းနေ့ကုန်ဆုံးသော နှစ်အတွက် ဝင်ငွေအလုံးစုံ ပါဝင်သော ရှင်းတမ်း၊ အစုရှယ်ယာရှင်များ၏ ပိုင်ဆိုင်မှုများ ပြောင်းလဲမှုရှင်းတမ်း၊ နှစ်အတွင်း ငွေသားစီးဆင်းမှု ရှင်းတမ်းနှင့် အရေးပါသော စာရင်းရေးဆွဲခြင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒအကျဉ်းချုပ်နှင့် အခြားရှင်းလင်းဖော်ပြထားသော မှတ်စုများပါဝင်သည့် ဘဏ္ဍာရေး ရှင်းတမ်းများကို စာရင်းစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ဘဏ္ဍာရေး အစီရင်ခံခြင်း ဆိုင်ရာစံနှုန်းများနှင့်အညီ တီအမ်အိတ်ချီ ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့ရှိ ယင်း၏ ဘဏ္ဍာရေး အခြေအနေနှင့် ထိုနေ့တွင် ကုန်ဆုံးသောဘဏ္ဍာနှစ်အတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု ရလဒ်များနှင့် ငွေသားစီးဆင်းမှုနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ဖော်ပြချက် အားလုံးတို့အား သင့်လျော်မှန်ကန်စွာ ဖော်ပြထားကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ထင်မြင်ယူဆပါသည်။

ထင်မြင်ယူဆချက် ပေးရန် အခြေခံ

ကျွန်ုပ်တို့သည်မြန်မာနိုင်ငံစာရင်းစစ်စံများနှင့် အညီ စာရင်းစစ်ဆေးခြင်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။အဆိုပါ စာရင်းစစ်စံများအရ ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန်များကို ဤအစီရင်ခံစာ၏ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအတွက် ပြင်ပစာရင်းစစ်၏ တာဝန်များဆိုသည့်အပိုင်းတွင် ဖော်ပြခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ စာရင်းစစ်ဆေးခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း လိုအပ်ချက်များနှင့် အညီ ကျွန်ုပ်တို့ စာရင်းစစ်သည် အဖွဲ့အစည်းနှင့် မှီခိုကင်းစွာ လွတ်လပ်သည့် သူများဖြစ်ပြီး နှင့် အခြားကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ တာဝန်များကိုလည်းလိုက်နာပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ရရှိခဲ့သည့် စာရင်းစစ်အထောက်အထားများသည် စာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာ ထုတ်ပြန်ရန်အတွက် ပြည့်စုံလုံလောက်သော အထောက်အထားများဖြစ်သည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။

ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအတွက် စီမံအုပ်ချုပ်သူများ၏ တာဝန်

ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများကို မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဘဏ္ဍာရေး အစီရင်ခံခြင်း ဆိုင်ရာ စံနှုန်းများနှင့်အညီ သင့်တင့်လျောက်ပတ်စွာ ဖော်ပြရေးဆွဲရန် နှင့် မသမာမှုများ သို့မဟုတ် မှားယွင်းမှုတို့ကြောင့် ကြီးမားသော လွဲချော်တင်ပြချက် ကင်းရှင်းသည့် သင့်လျော်မှန်ကန်သော ဘဏ္ဍာရေးအခြေအနေပြ ရှင်းတမ်းကို ရေးဆွဲနိုင်ရန် လုပ်ငန်းတွင်း ထိန်းချုပ်မှုများကို လိုအပ်သလို သတ်မှတ်ရမည်မှာ စီမံအုပ်ချုပ်သူများ၏ တာဝန် ဖြစ်ပါသည်။

စီမံအုပ်ချုပ်သူများသည်ကုမ္ပဏီကို စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရန်ရည်ရွယ်ခြင်း သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု အား ရပ်ဆိုင်းခြင်း သို့မဟုတ် အခြားနည်းလမ်းဖြင့်လုပ်ဆောင်နိုင်ခြင်း မရှိသည့် အခါများ မှလွဲ၍ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်း များတို့ ရေးဆွဲပြုစုရာတွင် ကုမ္ပဏီ၏ 'ရှေ့ဆက်လုပ်ဆောင်နိုင် မည့်စွမ်းရည်' နှင့်သက်ဆိုင်သည် များကိုဖော်ပြရန်၊ 'ရှေ့ဆက်လုပ်ကိုင်မည့် အခြေအနေပေါ် မူတည်၍စာရင်းရေးသွင်း ခြင်း တို့ကို အကဲဖြတ်ရန်အတွက် တာဝန်ရှိပါသည်။ စီမံအုပ်ချုပ်မှုအား တာဝန်ယူထားသူများအနေဖြင့် ကုမ္ပဏီ၏ဘဏ္ဍာရေးအစီရင်ခံခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်အားကြီးကြပ် ဆောင်ရွက်ရန် တာဝန်ရှိပါသည်။

ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများစာရင်းစစ်ဆေးခြင်းအပေါ် ပြင်ပစာရင်းစစ်၏ တာဝန်

ကျွန်ုပ်တို့စာရင်းစစ်များအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေ ၂၀၁၇၊ အပိုဒ် ၂၈၀ တွင် ဖော်ပြပါရှိသော သတ်မှတ်ချက် လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့်တာဝန် များအတိုင်း ကျင့်သုံးမည် ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ ကုမ္ပဏီ၏ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများကို ခြုံငုံ၍ မသမာမှု သို့မဟုတ် မှားယွင်းမှု များကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော အရေးပါသည့်မှားယွင်းဖော်ပြမှုများ မှ ကင်းရှင်းကြောင်း ကျိုးကြောင်း ဆီလျော်စွာခိုင်လုံသောချာမှုရှိစေရန်နှင့်ကျွန်ုပ်တို့၏ ထင်မြင်ယူဆချက်ပါဝင်သည့် စာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာကို တင်ပြရန်ဖြစ်ပါသည်။ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော ခိုင်လုံသောချာမှု ရှိသည်ဟု ဆိုရာတွင် အဆင့်မြင့်မားသော အာမခံချက် တစ်ရပ်အဖြစ် သတ်မှတ်သော်လည်း မြန်မာနိုင်ငံ စာရင်းစစ်စံနှုန်းများ နှင့်အညီ စာရင်းစစ်ဆေးခြင်းဖြင့် ကုမ္ပဏီ၏ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများတွင် ရှိနေသော အရေးပါသည့် မှားယွင်းဖော်ပြမှု တစ်ခုကို အမြဲတစေ စစ်ဆေးတွေ့ရှိနိုင်သည်ဟု အာမခံချက် ပေးခြင်းမျိုးမဟုတ်ပါ။ အရေးပါသောမှားယွင်းဖော်ပြမှုများသည် မသမာမှု သို့မဟုတ် မှားယွင်းမှုများမှ ပေါ်ပေါက်လာရခြင်းဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့တစ်ခုချင်း သို့မဟုတ် စုပေါင်းသည့်အခါ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများကိုအခြေပြု၍ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်များ ချမှတ်ရမည့် အသုံးပြုသူများကို ကျိုးကြောင်းဆီလျော်စွာ သက်ရောက်လွှမ်းမိုးမှုများ ရှိလာနိုင်မည်ဆိုပါက မသမာမှု သို့မဟုတ် မှားယွင်းမှုများ ကို အရေးပါသော မှားယွင်းဖော်ပြမှု ဟု ယူဆရမည် ဖြစ်သည်။

စာရင်းစစ်ဆေးခြင်း၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံစာရင်းစစ် စံနှုန်းများနှင့်အညီ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူအဖြစ်ဖြင့် အကဲဖြတ်မှုနှင့် ပညာရပ် သဘောတရားအရ သံသယထား၍ စစ်ဆေးခြင်းတို့အား (Professional Judgement and Profession Skepticism) စာရင်းစစ်ဆေးစဉ် ကာလအတွင်း ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အောက်ပါ လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆောင်ရွက်ထားရှိပါသည်။

- ❖ မသမာမှုများ သို့မဟုတ် မှားယွင်းဖော်ပြမှုများက ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအား အရေးပါသော လွှဲချော်တင်ပြမှုများ ဖြစ်စေနိုင်သည့် အန္တရာယ်များကို စစ်ဆေးအကဲဖြတ်ခြင်း၊ ၎င်းအန္တရာယ်များကို ထိရောက်စွာ တုံ့ပြန်စစ်ဆေးနိုင်ရန်အတွက် စာရင်းစစ်ဆေးမှု လုပ်ငန်းစဉ် အဆင့်ဆင့်များ ချမှတ်ဆောင်ရွက်ခြင်း နှင့် ကျွန်ုပ်တို့မှ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအပေါ် ထင်မြင်ယူဆချက် ပေးရန်အတွက် လုံလောက် သင့်လျော်သော စာရင်းစစ် အထောက်အထားများ ရယူခြင်း။
- ❖ လုပ်ငန်းအခြေအနေနှင့် ကိုက်ညီသော စာရင်းစစ် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ သတ်မှတ်နိုင်ရန် စာရင်းစစ်ဆေးမှုနှင့် ဆက်စပ်သော ကုမ္ပဏီ၏ လုပ်ငန်းတွင်း ထိန်းချုပ်မှုများအား နားလည်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းခြင်း။ (ကုမ္ပဏီ၏ လုပ်ငန်းတွင်း ထိန်းချုပ်မှုအား ထိရောက်မှု ရှိမရှိ ထင်မြင်ချက်ကို ဖော်ပြရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် မဟုတ်ပါ။)
- ❖ ကုမ္ပဏီမှ အသုံးပြုထားသော စာရင်းရေးဆွဲခြင်းဆိုင်ရာမူဝါဒများ၊ စာရင်းရေးဆွဲခြင်းအတွက် သင့်တင့်လျောက်ပတ်သော လျာထားချက်များနှင့် စီမံအုပ်ချုပ်သူများမှ တင်ပြထားသော သက်ဆိုင်ရာ ဖော်ပြချက်များအား သင့်လျော်မှု ရှိမရှိ သုံးသပ်အကဲဖြတ်ခြင်း။
- ❖ စီမံအုပ်ချုပ်သူများမှ ကုမ္ပဏီ၏ရှေ့ဆက် လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်းအား အခြေခံ၍ ရေးဆွဲထားသော စာရင်းအင်းများ သင့်တင့်လျောက်ပတ်မှုရှိ/မရှိ နှင့် ကုမ္ပဏီ၏ရှေ့ဆက်၍ လုပ်ငန်းလည်ပတ်လုပ် ဆောင်နိုင်စွမ်းအပေါ် သိသာထင်ရှားသော သံသယဖြစ်ဖွယ်ဖြစ်ရပ်များ သို့မဟုတ် အခြေအနေများနှင့် ပတ်သက်သည့် မသေချာမရေရာမှုများ ရှိ/မရှိ ရရှိထားသော စာရင်းစစ် အထောက်အထားများကို အခြေခံ၍ သုံးသပ်ခြင်း။အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ထိုကဲ့သို့သော မသေချာမရေရာမှု တစ်ခုရှိနေသည် ဟုကောက်ချက်ချပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ စာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာတွင် ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်း၏ ဆက်စပ်ဖော်ပြချက်များကို အလေးပေးရန် လိုအပ်သည် သို့မဟုတ် ယင်း ထုတ်ဖော်ချက်များသည် ပြည့်စုံမှုမရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ ထင်မြင်ယူဆချက်ကို ပြင်ဆင်ရန် လိုအပ်မည် ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အကဲဖြတ်သုံးသပ်မှုများသည် စာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာ ထုတ်ပြန်သည့် နေ့အထိ ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိထားသော နောက်ဆုံး အထောက်အထားများပေါ်တွင် အခြေခံမည် ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း အနာဂတ်တွင် ဖြစ်လာမည့် ဖြစ်ရပ်များ သို့မဟုတ် အခြေအနေများကလည်း ကုမ္ပဏီ၏ ရှေ့ဆက်လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်းကို ရပ်တန့်သွားစေခြင်းမျိုး ရှိနိုင်ပါသည်။

❖ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများ၏ ရှင်းလင်းထုတ်ဖော်ချက်များ အပါအဝင် ယင်း၏ တင်ပြချက်များ၊ တည်ဆောက်ပုံများ၊ ထုတ်ဖော်ချက်များအား အကဲဖြတ်သုံးသပ်ခြင်း နှင့် ဘဏ္ဍာရေး ရှင်းတမ်းများသည် နှစ်အတွင်း ပေါ်ပေါက်ခဲ့သော လုပ်ဆောင်ချက်များ နှင့် အကြောင်းအရာများကို သင့်တင့်လျောက်ပတ်စွာ တင်ပြထားခြင်း ရှိမရှိ စစ်ဆေးခြင်း။ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအပေါ် ထင်မြင်ယူဆချက် ပေးရန်အတွက် ကုမ္ပဏီ၏ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ပြည့်စုံလုံလောက်သော သင့်တင့်လျောက်ပတ်သော စာရင်းစစ် အထောက်အထား ရရှိသည့်အထိ လုံလောက်စွာ ရယူခြင်း။ ကုမ္ပဏီစာရင်းစစ်ဆေးခြင်း၏ လမ်းညွှန်မှု၊ ကြီးကြပ်မှုနှင့် စွမ်းဆောင်ရည်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့တွင် တာဝန်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ စစ်ဆေးမှုထင်မြင်ယူဆချက်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့တွင်သာ တာဝန်ရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ စာရင်းစစ်များအနေဖြင့် စာရင်းစစ်ဆေးသည့် လုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း လုပ်ငန်းတွင်း ထိန်းကွပ်မှု လျော့ရဲခြင်းများ တွေ့ရှိသည့် အခါတွင် ဖြစ်စေ၊ စာရင်းစစ်ရန် သတ်မှတ်ထားသည့် လုပ်ငန်းအတိုင်းအတာ၊ အချိန်သတ်မှတ်ချက်များနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ကိစ္စရပ်များအတွက် ဖြစ်စေ၊ ထူးခြားသော စာရင်းစစ် တွေ့ရှိချက်များ ပေါ်ပေါက်သည့် အခါတွင် ဖြစ်စေ စီမံအုပ်ချုပ်မှု တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဆက်သွယ် ဆွေးနွေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ စာရင်းစစ်များ အနေဖြင့် စီမံအုပ်ချုပ်သူများကို မိမိတို့မှ ဘက်ကိုက်မှု ကင်းရှင်းစွာဖြင့် လိုအပ်သော စာရင်းစစ် ကျင့်ဝတ်များနှင့်အညီ စစ်ဆေးမည် ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြချက် တစ်စောင်ကိုလည်း ကျိုးကြောင်းဆီလျော်စွာ နားလည် သဘောပေါက်နိုင်ရန် ပေးပို့သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ထိုသို့ စီမံအုပ်ချုပ်သူများနှင့် ဆက်သွယ် ဆွေးနွေးမှုများမှတစ်ဆင့် ယခု စာရင်းစစ်ဆေးသော ကာလရှိ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများ၏ အဓိက စစ်ဆေးရမည့် ကိစ္စရပ်များအား သတ်မှတ်၍ စာရင်းစစ်ဆေးခြင်း၏ အရေးအပါဆုံး အစိတ်အပိုင်းများအား အတည်ပြုပါသည်။ ၎င်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ စာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာတွင် ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ် သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း တစ်ခုခုမှ အများပြည်သူအား တင်ပြချက်တွင် ထည့်သွင်းခွင့် မပြုသည့်အခါ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့မှ ထိုအကြောင်းအရာနှင့် ပတ်သက်၍ အခြေအနေတစ်ခုအရ အများပြည်သူ၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်နိုင်ချေ ရှိသဖြင့် အစီရင်ခံစာတွင် ထည့်သွင်းရန် မသင့်တော်ဟု ဆုံးဖြတ်သည့်အခါများမှ လွဲ၍ ယင်းတို့အား အစီရင်ခံစာတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဥပဒေဆိုင်ရာနှင့်စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း လိုအပ်ချက်များအပေါ် အစီရင်ခံခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက် သည် ၎င်း၏ စာရင်းဇယားများနှင့် မှတ်တမ်းမှတ်ရာများကို မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ ၂၀၁၇၊ အပိုဒ် ၂၅၈ နှင့်အညီ ထိန်းသိမ်းထားရှိသည်ဟု ထင်မြင်ယူဆပါသည်။

ဒေါ်ကေခိုင်ခိုင်လင်း (PPA- 937)

လက်မှတ်ရပြည်သူ့စာရင်းကိုင်

ရန်ကုန်၊ မြန်မာ။

နေ့စွဲ ၁၃.၁၂.၂၀၂၄



Daw Kay Khine Khine Linn
PPA-937
Certified Public Accountant

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ(၃၀) ရက်နေ့ရှိ ဘဏ္ဍာရေး အခြေအနေပြရှင်းတမ်း
 ငွေကြေး- မြန်မာကျပ်ငွေ

	မှတ်စု	ဧပြီလ ၂၀၂၄ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၄ ကျပ်	ဧပြီလ ၂၀၂၃ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၃ ကျပ်
ရပိုင်ခွင့်များ			
လက်ငင်းမဟုတ်သော ရပိုင်ခွင့်များ			
ပုံသေပိုင်ပစ္စည်း	ဇယား- ၁	၁,၅၆၆,၈၃၄,၁၂၃	၅၃၅,၁၄၂,၃၀၉
အခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု	၃	၂၀၀,၄၈၅,၀၀၀	၂၀၂,၇၉၅,၀၀၀
ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု(မြန်မာဂျီတီကုမ္ပဏီ)		၁,၇၁၈,၆၄၆,၅၆၈	၁,၆၂၈,၇၂၇,၁၄၇
ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု(ပရောဂျက်လုပ်ငန်း)		၆၀,၅၀၀,၀၀၀	၆၀,၅၀၀,၀၀၀
စုစုပေါင်း လက်ငင်းမဟုတ်သော ရပိုင်ခွင့်များ		၃,၅၄၅,၈၆၅,၆၉၁	၂,၄၂၇,၁၆၄,၄၅၆
လက်ငင်းရပိုင်ခွင့်များ			
ကုန်ပစ္စည်းလက်ကျန်(ပရိပိတ်ကတ်)	၄	၁,၆၀၅,၆၈၃,၄၁၅	၃,၁၄၃,၂၈၅,၇၂၁
ကုန်ပစ္စည်းလက်ကျန် (ပရောဂျက်)		-	၁,၀၀၇,၈၇၃,၇၁၆
ပရောဂျက်လုပ်ငန်းအတွက်ကြိုတင်ပေးငွေ	၅	၇၄၇,၉၇၁,၈၉၇	၁,၅၂၁,၀၅၆,၀၅၂
စရံနှင့်အခြားကြိုတင်ပေးငွေ	၆	၈၅၉,၀၈၀,၄၀၆	၁၉၄,၈၈၁,၈၄၀
ဘဏ်အာမခံ အပ်နှံငွေ		၈၇၀,၄၆၉,၄၁၀	၈၂၅,၃၁၁,၁၃၀
ကြိုတင်ပေးငွေ ဝင်ငွေခွန်နှင့် ကုန်သွယ်ခွန်		၄၈၄,၈၃၂,၃၈၃	၁၃၄,၀၈၉,၅၉၀
ကုန်သွယ်မှုနှင့် အခြားရရန်ရှိ	၇	၄,၀၂၀,၇၁၄,၀၉၄	၃,၇၇၀,၆၂၃,၄၄၃
ငွေနှင့်ဘဏ်လက်ကျန်	၈	၃,၀၉၁,၆၂၁,၀၂၄	၂,၁၈၆,၃၉၇,၁၉၇
စုစုပေါင်း လက်ငင်းရပိုင်ခွင့်များ		၁၁,၆၈၀,၃၇၂,၆၂၉	၁၂,၇၈၃,၅၁၈,၆၈၉
စုစုပေါင်း ရပိုင်ခွင့်များ		၁၅,၂၂၆,၈၃၈,၃၂၀	၁၅,၂၁၀,၆၈၃,၁၄၅
ရင်းနှီးငွေနှင့်ပေးရန်တာဝန်များ			
ခွင့်ပြုမတည်ရင်းနှီးငွေ		၁၄,၅၅၉,၇၉၈,၀၀၀	၁၄,၅၅၉,၇၉၈,၀၀၀
အခြားရလဒ်များ		၁၅၁,၀၉၈,၈၁၂	၆၁,၃၇၉,၈၀၉
စာရင်းဖွင့်(အရှုံး)/အမြတ်လက်ကျန်		(၅၉၀,၂၇၇,၂၅၈)	(၆၉၆,၃၇၄,၂၅၁)
စာရင်းဖွင့်(အရှုံး)/အမြတ်ကို ညှိနှိုင်းခြင်း		-	၁,၄၉၀,၄၇၃
နှစ်အတွင်း (အရှုံး)/အမြတ်		(၆၄၁,၆၁၀,၅၄၁)	၁၃၈,၁၈၃,၉၈၆
		၁၃,၄၇၉,၀၀၉,၀၁၃	၁၄,၀၆၄,၄၇၈,၀၁၇
လက်ငင်းပေးရန်တာဝန်များ			
ကုန်သွယ်မှုနှင့် အခြားပေးရန်	၉	၁,၂၆၇,၈၅၁,၇၄၃	၉၅၁,၀၃၄,၉၈၄
ဝင်ငွေခွန်ယာထားချက်		၂၁,၈၅၇,၅၁၆	၂၈,၃၀၂,၇၄၄
ပေးရန်ရှိ ကုန်သွယ်ခွန်		၄၅၈,၁၂၀,၀၄၈	၁၆၆,၈၆၇,၄၀၀
စုစုပေါင်း လက်ငင်းပေးရန်တာဝန်များ		၁,၇၄၇,၈၂၉,၃၀၇	၁,၁၄၆,၂၀၅,၁၂၈
စုစုပေါင်းရင်းနှီးငွေနှင့်ပေးရန်တာဝန်များ		၁၅,၂၂၆,၈၃၈,၃၂၀	၁၅,၂၁၀,၆၈၃,၁၄၅



Nang Lai Yi Soe
 Executive Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.



Thina Lwin
 Managing Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
 ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၁၈၃၆၂၉၇၁၉

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးသော ကာလအတွက် ဝင်ငွေ အလုံးစုံပါဝင်သော (အရှုံး)/အမြတ်ရှင်းတမ်း
 ငွေကြေး - မြန်မာကျပ်ငွေ

	မှတ်စု	ဧပြီလ ၂၀၂၄ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၄ ကျပ်	ဧပြီလ ၂၀၂၃ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၃ ကျပ်
ဝင်ငွေ	၁၀	၁,၉၂၃,၄၁၅,၃၁၈	၃,၃၃၇,၃၄၇,၉၉၀
ရောင်းကုန်တန်ဖိုး	၁၁	(၁,၇၈၅,၉၄၉,၂၀၀)	(၂,၂၇၈,၇၄၁,၉၅၁)
အကြမ်းအမြတ်		၁၃၇,၄၆၆,၁၁၈	၁,၀၅၈,၆၀၆,၀၃၉
အခြားရငွေ		၂၇၉,၆၈၇,၈၃၃	၁၀၂,၆၇၂,၆၁၃
အသုံးစရိတ်များ			
ရောင်းချ ဖြန့်ဖြူးစရိတ်		(၄,၀၈၆,၅၆၄)	(၆၆,၇၃၃,၅၆၁)
စီမံခန့်ခွဲမှု ကုန်ကျစရိတ်	၁၂	(၁,၀၅၄,၆၇၇,၉၂၈)	(၉၂၈,၀၅၈,၃၆၀)
အခွန်မလျာဓိ အသားတင် (အရှုံး)/အမြတ်		(၆၄၁,၆၁၀,၅၄၁)	၁၆၆,၄၈၆,၇၃၁
ဝင်ငွေခွန်		-	(၂၈,၃၀၂,၇၄၄)
အခွန်လျာဓိ အသားတင် (အရှုံး)/အမြတ်		(၆၄၁,၆၁၀,၅၄၁)	၁၃၈,၁၈၃,၉၈၇
အခြားဝင်ငွေအလုံးစုံ			
ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအတွက် ကာလပေါက်ဈေး ညှိနှိုင်းခြင်း		(၁,၁၅၅,၀၀၀)	၁၀,၃၉၅,၀၀၀
စုစုပေါင်းဝင်ငွေအလုံးစုံ		(၆၄၂,၇၆၅,၅၄၁)	၁၄၈,၅၇၈,၉၈၇
ရှယ်ယာတစ်စုဝင်ငွေ			
ရှယ်ယာတစ်စုဝင်ငွေ (ကျပ်)		-	၁၁

အစီရင်ခံစာပါ မှတ်စုများ သည် ဒါရိုက်တာများက မှန်ကန်ကြောင်းအတည်ပြုထားသည့် ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်း၏
 အရေးပါသောအချက်အလက်များဖြစ်သည်။


 Nang Lai Yi Soe
 Executive Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.


 Thiha Lwin
 Managing Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
 ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၁၈၃၆၂၉၇၁၉

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးသော ကာလအတွက် အစုရှင်များ၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်များ ပြောင်းလဲမှု မှတ်တမ်း

ငွေကြေး - မြန်မာကျပ်ငွေ	ထုတ်ဝေပေးသွင်းပြီး အစုရှယ်ယာ				
	အစုရှယ်ယာ အရေအတွက်	အစုရှယ်ယာ တန်ဖိုး	အခြားရလဒ်များ	အမြတ်လက်ကျန်	စုစုပေါင်း
၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဧပြီ (၁)စာရင်းဖွင့် စာရင်းညှိနှိုင်းချက်	၁၂,၈၂၃,၂၂၄	၁၄,၅၅၉,၇၉၈,၀၀၀	၁၅၂,၂၅၃,၈၁၂	(၅၉၀,၂၇၇,၂၅၈)	၁၄,၁၂၁,၇၇၄,၅၅၄
စာရင်းညှိနှိုင်းပြီး (အရှုံး)/အမြတ်	၁၂,၈၂၃,၂၂၄	၁၄,၅၅၉,၇၉၈,၀၀၀	၁၅၂,၂၅၃,၈၁၂	(၅၉၀,၂၇၇,၂၅၈)	၁၄,၁၂၁,၇၇၄,၅၅၄
နှစ်အတွင်း (အရှုံး)/အမြတ်		-	-	(၆၄၁,၆၁၀,၅၄၁)	(၆၄၁,၆၁၀,၅၄၁)
အခြားဝင်ငွေအလုံးစုံ		-	(၁,၁၅၅,၀၀၀)	-	(၁,၁၅၅,၀၀၀)
၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) စာရင်းပိတ်လက်ကျန်	၁၂,၈၂၃,၂၂၄	၁၄,၅၅၉,၇၉၈,၀၀၀	၁၅၁,၀၉၈,၈၁၂	(၁,၂၃၁,၈၈၇,၇၉၉)	၁၃,၄၇၉,၀၀၉,၀၁၃

အစီရင်ခံစာပါ မှတ်စုများ သည် ဒါရိုက်တာများက မှန်ကန်ကြောင်းအတည်ပြုထားသည့် ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်း၏ အရေးပါသောအချက်အလက်များဖြစ်သည်။


 Nang Dai Yi Soe
 Executive Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.


 Thiha Lwin
 Managing Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
 ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၁၈၃၆၂၉၇၁၉

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
 ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးသော ကာလအတွက် ငွေသားစီးဆင်းမှုမှတ်တမ်း
 ငွေကြေး - မြန်မာကျပ်ငွေ

	ဧပြီလ ၂၀၂၄ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၄	ဧပြီလ ၂၀၂၃ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၃
လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ချက်များအရ ငွေသားစီးဆင်းမှု အခွန်မလျာမီ အသားတင် (အရှုံး)/အမြတ်	(၆၄၁,၆၁၀,၅၄၁)	၁၆၆,၄၈၆,၇၃၀
ကိုက်ညီ ရေးဆွဲချက်များ	-	-
ယခင်နှစ် ညှိနှိုင်းချက်	-	၁,၄၉၀,၄၇၃
တန်ဖိုးလျော့	၅၄,၃၂၅,၀၆၅	၄၉,၉၅၄,၅၃၆
အတိုးဝင်ငွေ	(၁၀၃,၄၈၀,၀၁၄)	(၇၆,၄၇၇,၅၀၅)
လှည့်လည်ရင်းနှီးငွေပြောင်းလဲမှုမတိုင်မီ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်အမြတ်	(၆၉၀,၇၆၅,၄၉၀)	၁၄၁,၄၅၄,၂၃၄
လှည့်လည်ရင်းနှီးငွေပြောင်းလဲမှု		
ကုန်လက်ကျန်	၁၄၀,၃၂၂,၂၉၅	(၃၇၄,၆၈၀,၉၈၅)
ကုန်သွယ်မှုနှင့် အခြားရရန်ရှိ	(၅၅၁,၆၈၁,၀၇၂)	၂၃၄,၉၁၂,၃၆၆
ကြိုတင်ပေးအသုံးစရိတ်	(၅၅၇,၅၄၂,၆၃၃)	၈၄၆,၁၀၀,၁၂၈
ဘဏ်အာမခံ အပ်နှံငွေ	(၄၅,၁၅၈,၂၈၀)	(၃၂,၆၀၂,၆၁၀)
ကုန်သွယ်မှုနှင့် အခြားပေးရန်ရှိ	၃၉၁,၉၀၆,၈၆၄	(၁,၈၈၆,၃၂၈,၉၂၅)
လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ချက်များအရ ငွေသားစီးဆင်းမှု	(၁,၃၁၂,၉၁၈,၃၁၆)	(၁,၀၇၁,၁၄၅,၇၉၂)
ကြိုတင်ပေးငွေ ဝင်ငွေခွန်နှင့် ကုန်သွယ်ခွန်	(၁၅၅,၄၅၄,၂၂၃)	၈၅,၃၁၈,၇၀၂
ယာထားချက် ဝင်ငွေခွန်နှင့်ကုန်သွယ်ခွန်	၉၆,၁၇၀,၇၆၅	(၄၈,၀၂၆,၅၈၈)
လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များအရ ငွေသားအသုံးပြုမှု	(၁,၃၇၂,၂၀၁,၇၇၄)	(၁,၀၃၃,၈၅၃,၆၇၈)
ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု လုပ်ဆောင်ချက်များအရ ငွေသားစီးဆင်းမှု		
ပုံသေပိုင်ပစ္စည်းဝယ်ယူခြင်း	(၂၃,၄၉၁,၉၀၀)	(၁၄,၁၄၇,၅၀၀)
အတိုးဝင်ငွေ	၁၀၃,၄၈၀,၀၁၄	၇၆,၄၇၇,၅၀၅
ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု လုပ်ဆောင်ချက်များအရ ငွေသားအသုံးပြုမှု	၇၉,၉၈၈,၁၁၄	၆၂,၃၃၀,၀၀၅
ဘဏ္ဍာရေး ဆောင်ရွက်ချက်များအရ ငွေသားစီးဆင်းမှု		
ဘဏ္ဍာရေး ဆောင်ရွက်ချက်များအရ အသာတင် ငွေသားအသုံးပြုမှု		
ငွေသားအသားတင် တိုး/(လျော့)	(၁,၂၉၂,၂၁၃,၆၆၀)	(၉၇၁,၅၂၃,၆၇၃)
နှစ်စရှိ ငွေနှင့် ဘဏ်လက်ကျန်	၄,၃၈၃,၈၃၄,၆၈၄	၃,၁၅၇,၉၂၀,၈၇၀
နှစ်ဆုံးရှိ ငွေနှင့် ဘဏ်လက်ကျန်	၃,၀၉၁,၆၂၁,၀၂၄	၂,၁၈၆,၃၉၇,၁၉၇


 Nang La Yi Soe
 Executive Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.


 Thiha Lwin
 Managing Director
 TMH Telecom Public Co., Ltd.

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများအပေါ် မှတ်စုများ

ငွေကြေး-မြန်မာကျပ်ငွေ

၁။ အထွေထွေ

ပေးရန်တာဝန် ကန့်သတ်ထားသော တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်ကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်၌ အများနှင့်မသက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီ အဖြစ်၊ ၂၀၀၇ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၂၁) ရက်နေ့တွင် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။

မှတ်ပုံတင်ထားသော ကုမ္ပဏီ လိပ်စာသည် အမှတ် (၁၈/အေ) ကိုယ့်မင်းကိုယ့်ချင်းလမ်း၊ ဗဟန်း မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၁) ရက်နေ့မှ ၂၀၂၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ (၃၁) ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးသော နှစ်အတွက် ဘဏ္ဍာရေးအခြေအနေပြရှင်းတမ်းအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဖော်ပြထားပါသည်။

ကုမ္ပဏီ၏ အမည်ကို တာမိုးညွှန်းသော ထွန်းဝေသာ ကုမ္ပဏီ လီမိတက်ဟူသော အမည်မှ တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်ဟု ၁၂.၁.၂၀၁၆ တွင် ပြောင်းလဲခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ပြင် အများနှင့် မသက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက် အဖြစ်မှ အများနှင့် သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်အဖြစ် ၂၅.၅.၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ပြောင်းလဲခဲ့ပါသည်။

ကုမ္ပဏီ၏ အဓိက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများမှာ

- ငွေဖြည့်ကိစ္စများ ထုတ်လုပ်ခြင်း
- ဆင်းကိစ္စနှင့် ကြိုတင်ငွေဖြည့်ကိစ္စများ ဖြန့်ဖြူးခြင်း
- အော်တို တယ်လီကွန်း အိတ်ချ်နန်း တပ်ဆင်ခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်း
- BTS တာဝါ ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်း
- ဆိုဒီ ဝယ်ယူခြင်းနှင့် နည်းပညာ တပ်ဆင်ခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်း
- ဖိုင်ဘာ ကေဘယ် တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်း
- ပါဝါစနစ် တပ်ဆင်ခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်း
- တယ်လီကွန်း ပစ္စည်းများတပ်ဆင်ခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းခြင်း
- ဝါယာရင်း နှင့် ကေဘယ် ဝန်ဆောင်မှု
- အိုင်စီတီ ဝန်ဆောင်မှု

၂။ အရေးပါသော စာရင်းပိုင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒ အကျဉ်းချုပ်

(က) စာရင်းရေးဆွဲခြင်းဆိုင်ရာ အခြေခံမူများ

ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းများကို ပြီးခဲ့သော ဖြစ်ရပ်များရှိ တန်ဖိုးပေါ်တွင် အခြေခံ၍ မြန်မာနိုင်ငံ စာရင်းကိုင် စံများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဘဏ္ဍာရေး အစီရင်ခံခြင်းစံများ (Myanmar Financial Reporting Standards) နှင့်အညီ ရေးဆွဲထားပါသည်။

(ခ) နိုင်ငံခြားငွေကြေးအား ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ခြင်း

(၁) လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်သည့် ငွေကြေးနှင့် စာရင်းတွင်ဖော်ပြသည့်ငွေကြေး

ကုမ္ပဏီမှ လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အဓိကကျသော စီးပွားရေး ပတ်ဝန်းကျင်၏ ငွေကြေးဖြစ်သော မြန်မာကျပ်ငွေကို လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်သည့် ငွေကြေး (functional currency) ဟု သတ်မှတ်ပါသည်။ ဘဏ္ဍာရေး ရှင်းတမ်းများကို (presentation currency) ဖြစ်သော မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဖော်ပြထားပါသည်။

(၂) လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်နှင့် စာရင်းလက်ကျန်များ

နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ပြုလုပ်သော လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ချက်များကို လုပ်ဆောင်ချက် ဖြစ်ပေါ်သည့်နေ့တွင်ရှိသော ငွေလဲနှုန်းဖြင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သည့် ငွေကြေးအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲထားပါသည်။ နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ဖော်ပြသော ငွေကြေးနှင့်ဆိုင်သော ပိုင်ဆိုင်ပစ္စည်းနှင့် ပေးရန်တာဝန်များကို ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကုန်ဆုံးချိန် ငွေလဲနှုန်းဖြင့် ပြောင်းလဲချက်နှင့် ၎င်းနိုင်ငံခြားငွေကြေးများကို စာရင်းရှင်းလင်းရာမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော နိုင်ငံခြားငွေ အမြတ်၊ အရှုံးများကို ဝင်ငွေရှင်းတမ်းတွင် စာရင်း ရေးသွင်းထားပါသည်။

(ဂ) ခန့်မှန်းချက် နှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်များ အသုံးပြုခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံ ဘဏ္ဍာရေး အစီရင်ခံခြင်းစံများနှင့် အညီ စာရင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒများ ပြုစုရာတွင် စီမံခန့်ခွဲရေး တာဝန်ရှိသူများသည် စာရင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒများနှင့် အစီရင်ခံပါ ရပိုင်ခွင့်များ၊ ပေးရန်တာဝန်များ၊ ဝင်ငွေနှင့် အသုံးစရိတ်များကို အကျိုးသက်ရောက်စေသော အကဲဖြတ်မှုများနှင့် ယူဆချက်များကို စဉ်ဆက်မပြတ် ပြန်လည် စိစစ်ပါသည်။ စာရင်းဆိုင်ရာ ခန့်မှန်းချက်များ ပြန်လည် စိစစ်ချက်များကို ယင်းသို့ ပြန်လည် စိစစ်သည့်ကာလ နှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိသော အနာဂတ် ကာလများတွင် စာရင်းဖော်ပြပါသည်။

(ဃ) ဝင်ငွေ

MPT ကြိုတင် ငွေဖြည့်ကိစ္စများ ရောင်းချခြင်းမှ ၅ % အမြတ်ရရှိပါသည်။ ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းမှ ဝင်ငွေများကို ရရန်သေချာမှ စာရင်းရေးသွင်းပါသည်။ ပရောဂျက်မှ ဝင်ငွေများကိုမူ ကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ အပေါ်တွင် ကြီးကြပ်မှုကို လွှဲပြောင်းခြင်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန် တာဝန်ကို ကျေနပ်ပြီးသည့်အခါတွင် စာရင်းရေးသွင်းပါသည်။

(င) ပုံသေပိုင်ပစ္စည်း

ပုံသေပိုင်ပစ္စည်းများကို မူရင်းတန်ဖိုးမှ စုစုပေါင်း တန်ဖိုးလျော့ကို နှုတ်၍ ဖော်ပြထားပါသည်။ တန်ဖိုးလျော့ကို ပုံသေပိုင်ပစ္စည်း၏ ခန့်မှန်းအသုံးဝင်မှု သက်တမ်းအပေါ်တွင် မူတည်၍ မျဉ်းဖြောင့်နည်းဖြင့် တွက်ချက်ထားပါသည်။ တန်ဖိုးလျော့နှုန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

စက်ရုံအဆောက်အဦး	၁၀%
စက်ပစ္စည်း	၁၀%
လုပ်ငန်းသုံးဆက်စပ်ပစ္စည်း	၁၀%
ကား	၁၀%
ရုံးသုံးပစ္စည်း	၁၀%
ပရိဘောဂ	၁၀%
ကွန်ပျူတာနှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်း	၂၀%
လျှပ်စစ်အသုံးအဆောက်ပစ္စည်းများ	၂၀%

(စ) သင့်တင့်သော တန်ဖိုးတိုင်းတာခြင်း

သင့်တင့်သောတန်ဖိုးဆိုသည်မှာ တိုင်းတာသောနေ့တွင်ရှိသည့် ဈေးကွက်တွင် ပါဝင်သူများအကြား ရပိုင်ခွင့်တစ်ခု အားရောင်းချရာတွင် ရရှိမည့် (သို့မဟုတ်) ပေးရန်တာဝန်တစ်ခု လွှဲပြောင်းရာတွင် ပေးရမည့် ဈေးနှုန်း ဖြစ်ပါသည်။ သင့်တင့်သော တန်ဖိုးသတ်မှတ်ခြင်း ပြုလုပ်ရာတွင် ရပိုင်ခွင့်များရောင်းချခြင်း၊ ပေးရန်တာဝန်လွှဲပြောင်းခြင်းတို့သည် အဓိကဈေးကွက် (သို့မဟုတ်) အားသာသည့်ဈေးကွက်တို့တွင် ဖြစ်ပါသည့်ဟု ယူဆချက်ပေါ်အခြေခံ၍ တွက်ချက်ပါသည်။ ရရန်ပိုင်ခွင့်နှင့် ပေးရန်တာဝန်အား သင့်တင့်သော ဈေးနှုန်းသတ်မှတ်ရာတွင် ဈေးကွက်၌ပါဝင်သူများသည် အဆိုပါ ရပိုင်ခွင့် ပေးရန်တာဝန်များနှင့် ပတ်သက်၍ ၎င်းတို့၏ အကျိုးစီးပွား အကောင်းဆုံး ရရှိစေရန်အတွက် သတ်မှတ်ထားသော ဈေးနှုန်းဖြစ်သည် ဟူသော ယူဆချက်ဖြင့် တိုင်းတာဖော်ပြပါသည်။ သင့်တင့်သောတန်ဖိုးသတ်မှတ်ရာတွင် အခြေအနေနှင့် လိုက်လျော ညီထွေဖြစ်သော လုံလောက်သောနည်းလမ်း ရရှိနိုင်သည့် နည်းလမ်းများကို အသုံးပြုပါသည်။

ရရန်ပိုင်ခွင့်နှင့် ပေးရန်တာဝန်များ၏ သင့်တင့်သော တန်ဖိုးကို ၎င်းတို့အားတန်ဖိုးသတ်မှတ်ဖော်ပြရာတွင် သိသာထင်ရှားပြီး အနည်းဆုံး အချက်အလက်ပေါ် အခြေခံ၍ အမျိုးအစားနှင့် အဆင့်ကို ဖော်ပြပါသည်။ အစဉ်ဖြစ်ပေါ်နေသည့် စာရင်းရေးသွင်းထားသော ရရန်ပိုင်ခွင့် နှင့် ပေးရန်တာဝန်များ အတွက် နှစ်ကုန်ဆုံးချိန်တွင် အမျိုးအစား ခွဲခြားမှုအား ပြန်လည်ဆန်းစစ်ခြင်းဖြင့် အဆင့်များ ပြောင်းလဲမှု ရှိမရှိ သုံးသပ်ပါသည်။

(ဆ) အခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ

ဘဏ္ဍာရေးစာချုပ်စာတမ်းများကို fair value ဖြင့် တိုင်းတာစာရင်းသွင်းပြီး fair value တိုးခြင်း/လျော့ခြင်းများအတွက် အရှုံးအမြတ်စာရင်းတွင် စာရင်းရေးသွင်းပါသည်။ အမြတ်ဝေစုရရှိမှုများကိုလည်း အရှုံးအမြတ်စာရင်းတွင် ရေးသွင်းပါသည်။

(ဇ) ငွေနှင့် ငွေသား ညီမျှခြင်းများ

ငွေနှင့် ငွေသား ညီမျှခြင်းများတွင် လက်ဝယ်ရှိ ငွေသားလက်ကျန် နှင့် ပြည်တွင်းဘဏ် အသီးသီးရှိ ဘဏ်လက်ကျန်များပါဝင်ပါသည်။

(ဈ) ကုန်လက်ကျန်များ

ကုန်လက်ကျန်များကို တန်ဖိုးသင့်ရာတွင် တန်ဖိုးရင်းနှင့် ခန့်မှန်းရောင်းရငွေမှ ကုန်ချော ပြည့်ပြည့်စုံစုံ ဖြစ်ရန်အတွက် ထပ်ကုန်မည့်ငွေ နှင့် အရောင်းအတွက် ကုန်ကျမည့်ငွေများကို နှုတ်၍ တန်ဖိုးသင့်ထားသည့် ငွေနှစ်ရပ်အနက် နည်းရာဖြင့် တန်ဖိုးသင့်ပါသည်။ ကုန်လက်ကျန်တန်ဖိုးကို တွက်ချက်ရာတွင် ပထမဝင်၊ ပထမထွက် နည်းကို အသုံးပြုထားပါသည်။

(ည) ကြိုတင်ငွေပေးချေမှုကုန်ကျစရိတ်များ

ကြိုတင်ငွေပေးချေမှုကုန်ကျစရိတ်များကို အနာဂတ်စီးပွားရေးအကျိုးခံစားခွင့်ရှိသည့် ပိုင်ဆိုင်မှု များ အဖြစ် ကနဦးမှတ်တမ်းတင်ထားပြီး အကျိုးခံစားခွင့်များ အကောင်အထည်ပေါ်လာချိန်တွင် ပြန်လည် အသုံးပြု ပါသည်။

(င) သာမန်အစုရှယ်ယာ

သာမန်အစုရှယ်ယာများကို အစုရှင်များ၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အဖြစ် အမျိုးအစား သတ်မှတ်ထားပါသည်။ သာမန်အစုရှယ်ယာထုတ်ပေးခြင်း နှင့် တိုက်ရိုက်သက်ဆိုင်သော စရိတ်များကို အစုရှင်များ၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှနှုတ်၍ စာရင်းဖော်ဆောင်ပါသည်။

(င) လျာထားငွေ

လျာထားငွေကို အတိတ်က အဖြစ်အပျက်ရလဒ်ကြောင့် အဖွဲ့အစည်းတွင် ဥပဒေအရ တာဝန်ရှိသော အချိန်၌လည်းကောင်း၊ အပြုသဘော တာဝန်ရှိသောအချိန်၌ လည်းကောင်း၊ စာရင်းရေးသွင်းပါသည်။

(ခ) ကုန်သွယ်မှု နှင့် အခြားပေးရန်တာဝန်များ

ကုန်သွယ်မှုနှင့် အခြားပေးရန်တာဝန်များမှာ ကုမ္ပဏီမှ ကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုမှ ရရှိခဲ့ပြီး စာရင်းပိတ်သည့် အချိန်တွင် ငွေပေးချေမှု ပြုလုပ်ရန် ကျန်နေသည်များကို စာရင်းရေးသွင်းထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ တစ်နှစ်နှင့် အောက်ပေးရမည့် တာဝန်များအတွက် လက်ငင်းပေးရန်တာဝန် ခေါင်းစဉ် အောက်တွင် ရေးသွင်းပြီး တစ်နှစ်ထက်ပိုပါက လက်ငင်းမဟုတ်သော ပေးရန်တာဝန်များခေါင်းစဉ်အောက်တွင် စာရင်းရေးသွင်းရပါမည်။

(ဃ) ဝင်ငွေခွန်

အခွန်အားလုံးသည် နှစ်အတွင်း အခွန်များဖြစ်ပြီး အရှုံးအမြတ်စာရင်းတွင် စာရင်းရေးသွင်းပါသည်။ နှစ်အတွင်း အခွန်ဆိုသည်မှာ နှစ်အတွင်းအခွန်ကျသင့်သော ဝင်ငွေအပေါ်တွင် အကျိုးသက်ရောက်သည့်အခွန်နှုန်းထားဖြင့် တွက်ချက်ထားသည့် အခွန်ဖြစ်ပါသည်။

(ဏ) ရှယ်ယာတစ်စု၏ဝင်ငွေ

အခြေခံကျသော ရှယ်ယာတစ်စု၏ဝင်ငွေကို ဘဏ္ဍာရေးကာလ နှစ်အတွင်း ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှင်များသို့ ခွဲဝေပေးရသောအမြတ်ကို အချိန်နှင့် ပျမ်းမျှယူထားသော သာမန်အစုရှယ်ယာ အရေအတွက်ဖြင့် စားပြီး တွက်ချက်ထားပါသည်။

(၃) အခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု

	၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)	၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)
	ကျပ်	ကျပ်
FMI ရှယ်ယာ	၁၀၀,၄၈၅,၀၀၀	၁၀၂,၇၉၅,၀၀၀
သတ္တုဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်လီမိတက်	၁၀၀,၀၀၀,၀၀၀	၁၀၀,၀၀၀,၀၀၀
	၂၀၀,၄၈၅,၀၀၀	၂၀၂,၇၉၅,၀၀၀

(၄) ကုန်လက်ကျန်

အမျိုးအစားများ	၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)	၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)
	ကျပ်	ကျပ်
ပရိပိတ်ကတ်	၁,၄၁၁,၈၄၅,၁၂၀	၂,၇၉၃,၀၇၈,၇၂၀
အီးတော့အပ်	၁၆၁,၄၂၀,၄၀၇	၂၅၉,၇၀၂,၀၂၃
ဆင်းကဒ်	၁,၆၂၆,၀၀၀	၁၇,၆၂၅,၀၀၀
ကုန်ကြမ်း	၃၀,၇၉၁,၈၈၈	၇၂,၈၇၉,၉၇၈
	၁,၆၂၅,၆၈၃,၄၁၅	၃,၁၄၃,၂၈၅,၇၂၁

(၅) ပရောဂျက်လုပ်ငန်းအတွက်ကြိုတင်ပေးငွေ

	၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)	၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)
	ကျပ်	ကျပ်
_IFM ပရောဂျက်	၃၆,၈၂၁,၀၇၄	၂၅,၉၂၁,၆၆၂
_ဖိုက်ဘာ ပရောဂျက်	၅၇၂,၄၆၀,၅၇၄	၅၃၃,၂၀၃,၆၅၃
_အခြားပရောဂျက်	၁၃၈,၆၉၀,၂၄၉	၉၆၁,၉၃၀,၇၃၇
	၇၄၇,၉၇၁,၈၉၇	၁,၇၅၁,၀၅၆,၀၅၂

(၆) စရံနှင့်အခြားကြိုတင်ပေးငွေ

	၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)	၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀)
	ကျပ်	ကျပ်
အမ်ပီတီသို့ ကြိုတင်ပေး	၁၀,၀၀၀,၂၉၈	၅၂,၀၃၄,၃၅၄
ရုံးသုံးစရိတ်အတွက်ကြိုတင်ပေး	၇၆၄,၇၃၂,၉၉၀	၄၁,၄၅၀,၀၀၀
ရုံးခန်းငှားရန်အတွက် ကြိုတင်ပေး	၇၃,၃၉၀,၀၀၀	၇၅,၃၁၀,၀၀၀
အခြားအသုံးစရိတ်အတွက် ကြိုတင်ပေး	၁၀,၉၅၇,၁၁၈	၂၆,၀၈၇,၄၈၆
	၈၅၉,၀၈၀,၄၀၆	၁၉၄,၈၈၁,၈၄၀

(၇) ကုန်သွယ်မှုနှင့် အခြားရရန်ရှိ

	၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ကျပ်	၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ကျပ်
ပရောဂျက်လုပ်ငန်းများမှ ရရန်ရှိများ		
_IFM ပရောဂျက်	၅၈၆,၈၇၃,၄၉၃	၁,၃၈၄,၉၈၂,၀၉၇
_မိုဘိုင်းပရောဂျက်	၄၂၆,၈၃၈,၇၇၁	၄၀၃,၂၈၇,၃၂၂
_အခြားပရောဂျက်	၁,၁၆၆,၃၆၁,၅၉၃	၁၂၂,၂၆၀,၄၄၀
အမ်ပီတီမှ ရရန်ရှိ	၂,၁၀၁,၀၈၃,၇၂၇	၁,၈၅၉,၈၉၁,၆၈၃
အခြားမှ ရရန်ရှိ	၂၅,၀၀၆,၇၉၃	၂၀၁,၉၀၁
ကြွေးဆုံးယာထားမှု စာရင်း	-၂၈၅,၄၅၀,၂၈၄	၀
	၄,၀၂၀,၇၁၄,၀၉၄	၃,၇၇၀,၆၂၃,၄၄၃

(၈) ငွေနှင့်ဘဏ်လက်ကျန်
 နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်ခြင်းနှုန်း ၁ ဒေါ်လာ = ၂၀၀၀ ကျပ်

	၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ကျပ်	၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ကျပ်
ငွေလက်ကျန် (ကျပ်)	၄၅,၇၈၀,၇၁၉	၅၈,၀၅၀,၇၀၃
ဘဏ်လက်ကျန် (ကျပ်)	၃,၀၄၃,၅၄၆,၈၉၅	၂,၀၆၇,၀၇၅,၅၅၁
ဘဏ်လက်ကျန် (ဒေါ်လာ)	၂,၂၉၃,၄၁၀	၆၁,၂၇၀,၉၄၃
	၃,၀၉၁,၆၂၁,၀၂၄	၂,၁၈၆,၃၉၇,၁၉၇

(၉) ကုန်သွယ်မှုနှင့် အခြားပေးရန်

	၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ကျပ်	၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ကျပ်
ပေးရန်ရှိစရိတ်	၁၂,၅၆၆,၄၂၂	၆,၀၉၅,၁၃၀
ရွှေဆိုင်း ပရောဂျက်ဝင်ငွေ	၆၉၂,၁၆၃,၃၉၅	၈၃၄,၇၉၅,၁၈၃
ပရောဂျက်လုပ်ငန်းအတွက် ပေးရန်ရှိ	၁၂၇၁၇၄၂၄၈	၃၂,၁၉၈,၀၇၀
အခြားပေးရန်ရှိ	၃၁၃,၁၇၃,၅၅၂	၂၆,၇၆၁,၂၈၅
ဒါရိုက်တာသို့ပေးရန်ရှိ	၅၀,၀၀၀,၀၀၀	၀
ဝန်ထမ်းသို့ပေးရန်ရှိနှင့် ပေးဆောင်ရန် လစာဝင်ငွေခွန်	၇၂,၇၇၄,၁၂၇	၅၁,၁၈၅,၃၁၆
	၁,၂၆၇,၈၅၁,၇၄၃	၉၅၁,၀၃၄,၉၈၄

(၁၀) ဝင်ငွေ

	ဧပြီလ ၂၀၂၄ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၄ ကျပ်	ဧပြီလ ၂၀၂၃ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၃ ကျပ်
_IFM ပရောဂျက်	၁,၁၆၉,၄၀၉,၀၄၁	၉၆,၆၃၃,၂၃၀၄
_ဖိုင်ဘာ ပရောဂျက်	၀	၈,၂၃၉,၆၆၀
_မိုဘိုင်းပရောဂျက်	၁၉၅,၉၉၉,၁၂၄	၃၉၇,၅၃၃,၆၄၃
_အခြားပရောဂျက်	၅၅၈,၀၀၇,၁၅၂	၁,၉၆၅,၂၄၂,၃၈၃
	၁,၉၂၃,၄၁၅,၃၁၈	၃,၃၃၇,၃၄၇,၉၉၀

(၁၁) ရောင်းကုန်တန်ဖိုး

	ဧပြီလ ၂၀၂၄ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၄ ကျပ်	ဧပြီလ ၂၀၂၃ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၃ ကျပ်
ပရောဂျက်လုပ်ငန်း ကုန်ကျစရိတ်	၁,၇၆၇,၇၈၇,၀၃၀	၂,၂၄၂,၈၉၂,၅၁၆
ထုတ်လုပ်မှု ကုန်ကျစရိတ်	၁၈,၁၆၂,၁၇၀	၃၅,၈၄၉,၄၃၅
	၁,၇၈၅,၉၄၉,၂၀၀	၂,၂၇၈,၇၄၁,၉၅၁

(၁၂) စီမံခန့်ခွဲမှုစရိတ်

	ဧပြီလ ၂၀၂၄ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၄ ကျပ်	ဧပြီလ ၂၀၂၃ မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀၂၃ ကျပ်
ခရီးစရိတ်နှင့်တည်းခိုနေထိုင်စရိတ်	၂၃,၇၂၇,၆၅၄	၁၄,၅၅၃,၀၂၈
ကြော်ငြာနှင့် အရောင်းမြှင့်တင်ခြင်းစရိတ်	၅၅,၂၀၆,၀၇၆	၈၁,၉၇၃,၃၇၀
ဝန်ထမ်းရေးရာ ကုန်ကျစရိတ်	၃၁၉,၈၈၀,၉၀၂	၂၉၁,၉၀၆,၁၆၉
လုပ်ငန်းသုံး ကုန်ကျစရိတ်	၂၅၇,၆၆၁,၀၅၂	၁၉၀,၂၅၅,၈၇၈
မော်တော်ယာဉ် ငှားရမ်းခစရိတ်	၁၁၆,၁၉၉,၈၂၁	၁၁၃,၂၄၁,၅၁၇
ကုမ္ပဏီ အကြံပေးအတွက် စရိတ်	၁၉,၈၀၀,၀၀၀	၁၉,၃၀၀,၀၀၀
အလှူအတွက် ကုန်ကျစရိတ်	၉,၅၃၀,၀၇၅	၉၀၀,၀၀၀
တန်ဖိုးလျော့စရိတ်	၅၄,၃၂၅,၀၆၅	၄၉,၉၅၄,၅၃၆
အခြားအထွေထွေစရိတ်	၇၅,၂၇၃,၇၆၀	၆၃,၁၅၈,၅၆၂
ရုံးခန်းငှားကုန်ကျစရိတ်	၇၄,၄၈၉,၆၆၆	၇၃,၅၇၅,၀၀၀
ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းစရိတ်	၄၈,၅၈၃,၈၅၇	၂၉,၂၄၀,၃၀၀
	၁,၀၅၄,၆၇၇,၉၂၈	၉၂၈,၀၅၈,၃၆၀

တီအမ်အိတ်ချ် ဆက်သွယ်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်
 ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၁၈၃၆၂၉၇၁၉

တီအမ်အိတ်ချ်ဆက်သွယ်ရေးအများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ရှိ ပုံသေပိုင်ပစ္စည်းစာရင်း

	မြေ	စက်ရုံ	စက်ပစ္စည်းများ	ယာဉ်နှင့် ယာဉ်ပစ္စည်းများ	ရုံးသုံးစက်ပစ္စည်းများ	ကွန်ပျူတာနှင့် စက်ပစ္စည်းများ	ပရိဘောဂပစ္စည်း	လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ	လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းကိရိယာများ	စုစုပေါင်း
	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	
မူရင်းတန်ဖိုး										
၂၀၂၄ ဧပြီ (၁) ရက်နေ့ စာရင်းဖွင့်လက်ကျန်	၆၃,၀၀၀,၀၀၀	၁၈,၀၀၀,၀၀၀	၅၄၀,၆၅၅,၇၅၀	၅၉၁,၃၇၄,၉၈၀	၈,၄၄၀,၁၅၀	၉၂,၄၁၄,၅၀၃	၄၈,၃၂၀,၇၀၀	၃၅,၆၇၈,၀၂၅	၄၆,၃၉၇,၅၆၂	၁,၄၄၄,၂၈၁,၆၇၀
ထပ်မံဝယ်ယူခြင်း	-	-	-	-	၇၀၉,၉၀၀	၉၂၅,၀၀၀	-	၁,၀၆၀,၀၀၀	၁,၀၂၈,၆၇၀,၇၁၆	၁,၀၃၁,၃၆၅,၆၁၆
၂၀၂၄ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ စာရင်းပိတ်လက်ကျန်	၆၃,၀၀၀,၀၀၀	၁၈,၀၀၀,၀၀၀	၅၄၀,၆၅၅,၇၅၀	၅၉၁,၃၇၄,၉၈၀	၉,၁၅၀,၀၅၀	၉၃,၃၃၉,၅၀၃	၄၈,၃၂၀,၇၀၀	၃၆,၇၃၈,၀၂၅	၁,၀၇၅,၀၆၈,၂၇၈	၂,၄၇၅,၆၄၇,၂၈၆
စုစုပေါင်းတန်ဖိုးလျော့										
၂၀၂၄ ဧပြီ (၁) ရက်နေ့ စာရင်းဖွင့်တန်ဖိုးလျော့	-	၁၈,၀၀၀,၀၀၀	၃၆၃,၅၅၅,၇၄၉	၃၀၄,၄၀၁,၆၁၅	၅,၂၃၀,၇၉၂	၈၂,၀၁၆,၂၀၆	၃၆,၃၀၁,၁၉၀	၂၈,၂၁၀,၄၆၄	၁၆,၇၇၂,၀၈၂	၈၅၄,၄၈၈,၀၉၈
နှစ်အတွင်းတန်ဖိုးလျော့	-	-	၁၈,၉၇၅,၀၀၀	၂၇,၀၉၄,၂၀၀	၃၈၉,၂၀၀	၁,၅၂၀,၁၉၉	၂,၄၅၉,၄၀၀	၁,၁၈၄,၉၆၆	၂,၇၀၂,၁၀၀	၅၄,၃၂၅,၀၆၅
၂၀၂၄ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့ စာရင်းပိတ်တန်ဖိုးလျော့	-	၁၈,၀၀၀,၀၀၀	၃၈၂,၅၃၀,၇၄၉	၃၃၁,၄၉၅,၈၁၅	၅,၆၁၉,၉၉၂	၈၃,၅၃၆,၄၀၅	၃၈,၇၆၀,၅၉၀	၂၉,၃၉၅,၄၃၀	၁၉,၄၇၄,၁၈၂	၉၀၈,၈၁၃,၁၆၃
၂၀၂၄ စက်တင်ဘာလ(၃၀) ရက်နေ့ရှိစုစုပေါင်းအသာတင်တန်ဖိုး	၆၃,၀၀၀,၀၀၀	-	၁၅၈,၁၂၅,၀၀၁	၂၅၉,၈၇၉,၁၆၅	၃,၅၃၀,၀၅၈	၉,၈၀၃,၃၀၄	၉,၅၆၀,၁၁၀	၇,၃၄၂,၅၉၅	၁,၀၅၅,၅၉၄,၀၉၆	၁,၅၆၆,၈၃၄,၁၂၃